



# JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN NEGERI SEMBILAN

## KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dalam Gred, Kategori, Pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Bil	Pejabat yang memanggil Tender	Nombor Tender/ Tajuk Projek (Pembiayaan)	Taraf	Syarat Pendaftaran	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen Tender	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
1	Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Sembilan	<b>JPS/N/NS/BSMA/1/2023</b>  PROJEK MEMBINA KOLAM TAKUNGAN BANJIR DI KAMPUNG PAYA DAN KERJA-KERJA LAIN BERKAITAN, DAERAH PORT DICKSON, NEGERI SEMBILAN	Bumiputera	Berdaftar dengan CIDB  Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah  Gred : <b>G3</b> Kategori : <b>CE</b> Pengkhususan: <b>CE06 dan CE21</b>	Unit Kewangan, Ibu Pejabat JPS Negeri Sembilan  <b>30 Ogos 2023 (Rabu)</b>  Sehingga  <b>14 September 2023 (Khamis)</b>	Tunai  <b>RM 300.00</b> <i>(Tidak dikembalikan)</i>	Ibu Pejabat JPS Negeri Sembilan, Tingkat 2, Block C, Wisma Negeri, 70503 Seremban, Negeri Sembilan  <b>19 September 2023 (Selasa)</b>  <b>Jam 12.00 tengahari</b>

Taklimat Projek dan Lawatan Tapak adalah **DIWAJIBKAN** pada 29 Ogos 2023 (Selasa) Masa 10.00 pagi. Tempat berkumpul : Balai Raya Kg. Paya (koordinat GPS : 2.544740, 101.814498). Hanya penama syarikat di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera sahaja boleh menghadiri lawatan tapak dan sesi taklimat. Kontraktor/ Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK dan SPKK.

Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada penama dan wakil yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa perakuan / sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) beserta satu salinan sijil-sijil tersebut semasa membeli Dokumen Tender

Dokumen Meja Tender boleh disemak bermula pada **30 Ogos 2023 (Rabu)** di Ibu Pejabat JPS Negeri Sembilan semasa waktu pejabat